
Loppa kommune Møteprotokoll 

Utvalg: Loppa formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen Loppa rådhus 
Dato: 14.10.2021 
Tid: 11:00 

Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen Leder AP 
Maria Sotkajærvi Medlem AP 
Gøril Rydheim Henriksen Medlem U 
Ståle Sæther Medlem H 
Cato Kristiansen Medlem SV 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 

Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Camilla Hansen Administrasjonssjef 
Anders Tyborgnes Konsulent 



Saksnr Innhold Lukket 

PS 2021/113 Merknad til innkalling  

PS 2021/114 Merknad til saksliste  

PS 2021/115 Investering Øksfjord helsesenter  

PS 2021/116 Søknad om støtte fra krisefondet - Nuvsvåg Feriesenter AS  

PS 2021/117 Søknad om støtte fra krisefondet - Sandland Brygge  

PS 2021/118 Kommunalt bidrag til årets TV-aksjon - Barn, Ikke brud  

PS 2021/119 Endring av stillingstittel fra administrasjonssjef til 
kommunedirektør 

 

PS 2021/120 Finansiering av stillingsutlysning hos bedriftskompetanse  

PS 2021/121 Regnskapsrapportering 2. tertial 2021  

RS 2021/50 Orientering/Eventuelt  
 
  



PS 2021/113 Merknad til innkalling 

Ingen merknader 
 

PS 2021/114 Merknad til saksliste 

 
Ståle Sæther (H): Ønsker at formannskapet diskuterer om støtten som er søkt av Anne Marte Haugen for 
adventskonsert i desember. Oppfattet at fondet var ment å stimulere til økt kulturell aktivitet. Hvis 
administrasjonen tolker det at hun ikke kan få støtte som privatperson, så har vi kanskje ikke trukket godt 
nok med vedtektene. Vårt ønske er at det skal stimulere til kulturell aktivitet.  
  
 
 

PS 2021/115 Investering Øksfjord helsesenter 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

 
Saken trekkes fra sakslisten og går direkte til kommunestyret. 
 
Enstemmig vedtatt  
 
 

PS 2021/116 Søknad om støtte fra krisefondet - Nuvsvåg Feriesenter AS 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

 
Søknad fra Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges med kr. 168.430,07. 
Innvilget beløp inneholder ikke dekning av transport. 
Bedriftene Rambøll, Din Varme og Alta Kraftlag faktureres fullt ut av Nuvsvåg Feriesenter AS. 
For utenlandske gjester dekkes kun de opphold som er bestilt etter at grensene åpnet igjen. 
Bookinger som er avbestilt og så gjenbestilt dekkes ikke. 
Finansiering skjer via Krisefondet.  
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 14.10.2021     

 
 
Administrasjonen, ved administrasjonssjef, trekker opprinnelig forslag til vedtak, og fremmer nytt 
forslag til vedtak: 
 
Søknad fra Nuvsvåg Feriesenter AS innvilges med kr. 168.430,07. 
Innvilget beløp inneholder ikke dekning av transport. 
Bedriftene Rambøll, Din Varme og Alta Kraftlag faktureres fullt ut av Nuvsvåg Feriesenter AS. 
For utenlandske gjester dekkes kun de opphold som er bestilt etter at grensene åpnet igjen. 
Bookinger som er avbestilt og så gjenbestilt dekkes ikke. 
Finansiering skjer via Krisefondet.  
 
 



PS 2021/117 Søknad om støtte fra krisefondet - Sandland Brygge 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Loppa kommunestyre innvilger søknad på kr. 27.550,- fra Sandland Brygge AS. Søknaden gjelder punkt 
3.3 krisefondet, aktivitetsplikt. Finansieres via krisefond. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/118 Kommunalt bidrag til årets TV-aksjon - Barn, Ikke brud 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Loppa kommune yter et bidrag på kr 10.000,- til årets TV-aksjon 2021 som går av stabelen den 24. 
oktober. Midlene bevilges over formannskapets reserverte tilleggsbevilgning.  

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/119 Endring av stillingstittel fra administrasjonssjef til kommunedirektør 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Loppa kommune vedtar å endre tittelen på stillingen som i dag heter administrasjonssjef, til 
kommunedirektør. 

Enstemmig vedtatt 

PS 2021/120 Finansiering av stillingsutlysning hos bedriftskompetanse 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: Loppa kommunestyre vedtar å bevilge 69 980,- til finansiering 
av stillingsutlysning hos bedriftskompetanse. Midlene hentes fra fritt disposisjonsfond 2565009. 

Enstemmig vedtatt 



PS 2021/121 Regnskapsrapportering 2. tertial 2021 

Vedtak i Loppa formannskap - 14.10.2021     

 
Regnskaps- og finansrapporten for 2. tertial tas til orientering. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 

RS 2021/50 Orientering/Eventuelt 

 
Ståle Sæther (H): Søknaden til Anne Marte Haugen angående dekning av underskudd for 
førjulskonserten ble avslått fordi hun er privatperson, og ikke lag/organisasjon. Hensikten med 
kulturfondet var å øke den kulturelle aktiviteten. Synes det er synd av vi kommer i den situasjonen at vi 
ikke kan gi støtte fordi det ordningen er forbeholdt lag og foreninger.  
  
Ordfører: Har undersøkt med administrasjon, og før konserten hadde hun søkt om underskuddsgaranti, 
og fikk avslag på det med bakgrunn at hun var privatperson. Hun visste på forhånd at hun fikk avslag, 
men valgte å avholde konserten likevel. Da støtteordningen var oppe til vurdering var det ikke meningen 
at privatpersoner skulle få støtte.  
  
Administrasjonssjef: Formålet er å stimulere lag og foreninger til  
  
Ståle Sæther (H): Grunnen til at privatpersoner ikke skulle kunne søke var at dersom en privatperson 
forsøkte å hente inn eksterne artister, at de ikke skulle måtte stå ansvarlig for det. Når vi har lokale 
artister så bør det være annerledes.  
  
Maria Sotkajærvi (AP): Vi bør gjøre noe med retningslinjene. 
  
Cato Kristiansen (SV): Vi bør gjøre noe med retningslinjene. Er for at privatpersoner kan få støtte til 
denne typen arrangementer, da det er enkelte ting som ikke kan la seg gjennomføre gjennom lag og 
foreninger. Man går glipp av gode tilbud dersom det skal gå gjennom lag og foreninger. 
  
Ståle Sæther (H): Samtidig er det en som påtar seg kostnader ved å leie inn musikere og lydteknikere 
midt i en pandemi. Retningslinjer og regler for hvor mange som kan være til stede spiller inn. Vi burde 
gått inn og dekt underskuddet som hun fikk for konserten.  
  
Ordfører: Dersom jeg ikke kan spille, men ønsker å avholde en konsert jeg tar 50.000,- for. Skal jeg da 
kunne søke om underskuddsgaranti fra kommunen?  
  
Ordfører: Administrasjonen har forholdt seg til regelverket når de har behandlet søknaden. 
  
Cato Kristiansen (SV): Er enig i sånn som det er nå, og er også enig med det Ståle sier. Det var en 
følelsesmessig trengt konsert midt i pandemien. Vil gjerne ha opp kulturfondet på nytt og se på 
statuttene. En hver artist skal ikke kunne søke, men de som er innbyggere i Loppa. Det er kultur og 
aktivitet som er hovedformålet her. Det er ikke snakk om at man skal tjene penger, det er en 
underskuddsgaranti. Vi har også administrasjonen som en sikkerhetsventil som kan bruke litt skjønn når 
de behandler søknader. 
  
Gøril R. Henriksen (U): Administrasjonen har gjort alt rett. Synes det er synd at de som ønsker å bidra 
med noe til samfunnet, må ta hele kostnaden selv. Kultur er viktig.  
  



Administrasjonssjef: Når det gjelder bassenget har det vært litt frem og tilbake for å få godkjenning og få 
det åpnet. Det har vært en midlertidig godkjenning som har vært tilstede. Vi har ikke greid å finne 
rapporten og godkjenningen han har gitt for å holde det åpent. Til slutt fant vi hvem som hadde laget 
rapporten, slik at Sabine har fått snakke med dem nå.  

Administrasjonssjef: Stort sykefravær på skolen, og en del ut av det skyldes dårlig inneklima. Det legene 
har skrevet er at vi venter på kostnadsforslag for utbedring av ventilasjonsanlegget i bygget. I dag skal 
det være møte mellom skole, HR og Hemis. Man skal lage en plan for å oversikt, og å ta tak i disse 
problemene. Det er nødvendig med tiltak. Har fått beskjed i morges at det ikke er ventilasjonsanlegg på 
skolen. Det er gamle avtrekksvifter. Det er ingenting å reparere. Det må skiftes, og det blir en stor 
kostnad.  

Administrasjonssjef: Vi har også begynt å få tilbakemeldinger på inneklimaet på rådhuset også. Luft, lys 
og lyd.  

Ordfører: At inneklimaet er dårlig og ansatte begynner å bli syk, det må vi ta på alvor. 

Administrasjonssjef: Bibliotekstillingen er ikke tilsatt noen i, og stillingen er lyst ut på nytt i håp om mer 
kvalifiserte søkere.  

Maria Sotkajærvi (SV): Angående biblioteksjefstillingen, kan man vurdere å ta vekk kulturbiten? 

Administrasjonssjef: Det er noe som kanskje kan vurderes.  
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